

"首次销售"原则及其在出口美国 贸易中的运用研讨会 First Sale for Export to US Seminar



日期: 2019年12月4日 时间: 13:30 - 17:00 地点: 上海

网上报名 🥒

日期 2019年 12月4日,星期三

时间 13:30 - 14:00 签到

14:00 - 17:00 讨论

地点 毕马威上海办公室

K23,23楼,恒隆广场二期

南京西路1266号静安区,上海

语言 英语(必要时辅以普通话翻译)

活动详情 毕马威诚挚邀请您于2019年12月4日(星期三)参加我们举 办的免费研讨会。本次活动将介绍"首次销售"原则在出口

美国贸易中的运用。

研讨会将讨论"首次销售"原则的具体要求,还将讨论与实施"首次销售"出口计划有关的常见问题、合规风险、推荐作法以及总体成本和效益。

目前,许多美国公司正在运用"首次销售"原则,特别是那些面临较高关税的公司。然而,美国的相关法规、裁定及对规则的解读有时不易为企业所理解。研讨会将讨论如何建立适当的贸易构架并准备相应文档,以满足美国对"首次销售"申报的要求。本活动也将提供一个独特的机会,让您与其他贸易业务涵盖美国和亚洲的企业代表建立联系。

研讨会的议题包括:

- "首次销售"原则简介
- "首次销售"的基本要求及益处
- 潜在的"首次销售"构架
- "首次销售"交易文件的审核





毕马威官方微信

• 对"首次销售"的进一步讨论

研讨会将以英语进行,并在必要时辅以普通话翻译。本次活动参加费用为:免费。

本研讨会适用于将产品出口至美国的中国企业和美国的 进口企业,以及相关工厂、供应商和采购代理商。请通 过上方的链接进行登记以确保您的席位。

我们诚挚邀请您参加本次研讨会。如需查询,请联系<u>谢宇</u>清,或致电 +86 21 2212 4089。

Date: 4 December 2019 Time: 13:30 - 17:30 Venue: Shanghai

Register /

Date Wednesday, 4 December 2019

Time 13:30 – 14:00 Registration

14:00 - 17:00 Presentation

Venue KPMG Shanghai Office

K23 Hub, 23rd Floor, Plaza 66, Tower II

1266 Nanjing West Road Jing'an District, Shanghai

Language English (brief translation in Mandarin when needed)

Event Details

KPMG cordially invites you to join us on Wednesday, 04 December 2019, for a complimentary training seminar and networking event focused on the First Sale for Export principle which is being used by many US companies.

The seminar will discuss the specific requirement of the First Sale for Export Principle and will also address common issues, compliance risks, leading practices and overall costs and benefits as it relates to implementing and maintaining a First Sale for Export Program.

Many U.S. companies are utilizing this planning strategy, especially companies which are facing higher tariff duties. However, the U.S. rules, rulings, and specific interpretations are not always easy to navigate. The seminar will examine how to establish the appropriate documentation and facts to satisfy a U.S. First Sale for Export declaration. It will also



KPMG Wechat Account

provide a unique opportunity to network with representatives from a range of companies with trade operations encompassing the United States and Asia.

The topics of the seminar will include:

- The First Sale for Export Principle
- Basic First Sale Requirements/Participation **Benefits**
- Potential First Sale Structures
- Review First Sale Transaction Documentations
- Advanced First Sale Topics

The seminar will be conducted in English and there will be brief translation in Mandarin when needed. The seminar will be free of charge.

This seminar is applicable to both importers and exporters of products to the United States as well as factories, vendors and buying agents. To RSVP and secure your seat, please register using the link above.

For queries, please email Laura Xie or call her at +86 21 2212 4089.

This e-Mail was sent by KPMG Advisory (China) Limited, 25th Floor, Tower II, Plaza 66,1266 Nanjing West Road, Shanghai 200040, China. Tel +86 (21) 2212 2888. For enquiries, please click here.

You have received this invitation because you have previously expressed an interest in KPMG's events or because we believe that the content of this invitation is of interest to someone in your position. Any personal data we hold is necessary in order to provide you with the services for which you have subscribed. As a receiver of this communication, if you do not click one of the options below, after 30 days we will assume that you wish to continue to receive our communications. Your data may be used by us for marketing purposes.

You have the right to request access and correction of any personal data held by us. If you request access to data held by us, we may charge a fee in order to respond to your request.

We will keep any personal data confidential. Any personal data held by us will only be disclosed and used as described or as agreed with you or as required by law.

If you wish to unsubscribe from this invitation, please click here. If you wish to unsubscribe from all KPMG communications, please click here. Please allow 10 business days for your opt-out request to take effect.

这个电子邮件是由毕马威企业咨询(中国)有限公司发出。地址:中国上海南京西路 1266号, 恒隆广场2号楼25楼, 邮政编码: 200040。电话+86 (21) 2212 2888。如有任何 查询,请按这里。

此前阁下曾表示对毕马威的活动感兴趣,或因为我们认为毕马威的活动对阁下的工作有 所帮助, 所以向阁下发出了本活动。我们持有的个人资料是为阁下提供服务所必需。阁

kpmg.com/cn/socialmedia











下收取本通讯后,如果在30天内没有选择下列的任何一个选项,我们将假设阁下希望继续收取我们的通讯。我们可能会使用阁下的资料进行市场推广活动。

阁下有权要求查阅我们所持有的个人资料及要求更正有关资料。如果阁下要求查阅我们所持有的资料,我们可能就阁下的要求收取费用。

我们会对个人资料保密,并且只会按照己订明的情况、与阁下的协议或按照法律规定披露及使用我们所持有的个人资料。

假如阁下希望取消本活动的订阅,请按<u>这里</u>。假如阁下希望取消订阅所有毕马威的通讯,请按<u>这里</u>。不接收通讯的要求需时10个工作天方能生效。

© 2019 KPMG Huazhen LLP — a People's Republic of China partnership, KPMG Advisory (China) Limited — a wholly foreign owned enterprise in China, and KPMG — a Hong Kong partnership, are member firms of the KPMG network of independent member firms affiliated with KPMG International Cooperative ("KPMG International"), a Swiss entity. All rights reserved.

© 2019 KPMG, a Macau partnership and a member firm of the KPMG network of independent member firms affiliated with KPMG International Cooperative ("KPMG International"), a Swiss entity. All rights reserved.

The KPMG name and logo are registered trademarks or trademarks of KPMG International.